



Inter-Parliamentary Union
For democracy. For everyone.

الاجتماع البرلماني السابق لمؤتمر الأطراف الـ 26

قصر مونتيشيتوريو، مجلس النواب الإيطالي

روما (إيطاليا)، 08-09 تشرين الأول/أكتوبر 2021

المنظم بالشراكة ما بين الاتحاد البرلماني الدولي، والبرلمان الإيطالي

دليل لوسائل الإعلام

يشكل الموقع الإلكتروني www.camera.it/cop26 الصوت الرقمي للاجتماع البرلماني السابق لمؤتمر الأطراف الـ 26، المنعقد في روما، في قصر مونتيشيتوريو، في 08 و 09 تشرين الأول/أكتوبر.

وتتوفر جميع المعلومات التي يحتاج الصحفيون معرفتها حول المؤتمر على هذا الموقع الإلكتروني: برنامج العمل، وقائمة المشاركين، والتعليمات حول كيفية تقديم الطلب شخصياً للحصول على الاعتماد، وكيفية متابعة المؤتمر عبر الإنترنت.

وستبث وقائع المؤتمر مباشرة على تلفزيون مجلس النواب الإلكتروني في ست لغات مختلفة: الكلمة (كل لغة متحدث)، والإنجليزية، والفرنسية، والإيطالية، والإسبانية، والعربية. سيخصص أيضاً الجدول الزمني لبرامج القناة الفضائية التابعة للمجلس لهذا الاجتماع البرلماني الدولي.

وسينشر مكتب مجلس النواب الصحافي الصورة، والفيديوهات للفعاليات المقررة على موقعه الإلكتروني، وستتاح لوسائل الإعلام، والجمهور.

ويجب على الصحفيين، والمصورين، والعاملين في الإذاعة والتلفزيون الذين يرغبون بالحصول على الاعتماد للفعالية، بإرسال بريد إلكتروني متضمن طلبهم بموعد أقصاه يوم الإثنين 04 تشرين الأول/أكتوبر الساعة 12:00 ظهراً على هذين العنوانين:

sg_portavoce@camera.it ؛ sg_ufficiostampa@camera.it



وينبغي على الصحفيين، والمصورين، والعاملين في الإذاعة والتلفزيون إجراء اختبار كوفيد-19 كي يستطيعوا الدخول إلى قصر مونتيشيتوريو خلال اليومين المخصصين للمؤتمر. يجب فقط إجراء الاختبار في الأماكن المعينة من المجلس في 06 و 07 تشرين الأول/أكتوبر. يجب إرسال الطلبات لإجراء الاختبار عبر البريد الإلكتروني مع طلب الحصول على الاعتماد إلى العنوانين المشار إليهما أعلاه.

وستتوفر عدة مواقع للمقابلات والوقوف، في طابق المجلس (القاعة) من قصر مونتيشيتوريو، وستخصص أماكن عمل للصحفيين الأجانب.

وستكون سكاى SKY الشريك الإعلامي للاجتماع البرلماني السابق لمؤتمر الأطراف الـ26 في روما.

وستقدم شبكات التواصل التابعة للمجلس تغطية خاصة للفعالية، على جميع المنصات الرسمية:

تويتر: @Montecitorio <https://twitter.com/Montecitorio>

فايسبوك: @Cameradeideputati <https://www.facebook.com/Cameradeideputati>

انستغرام: @Montecitorio <https://www.instagram.com/montecitorio>

ليكيندإن مجلس النواب <https://www.linkedin.com/company/camera-dei-deputati>

يوتيوب مجلس النواب: <https://www.youtube.com/user/cameradeideputati>

وسيكون الهاشتاغ الرسمي للفعالية. #precop26rome





Inter-Parliamentary Union
For democracy. For everyone.



Pre-COP26 Parliamentary Meeting

Palazzo Montecitorio, Italian Chamber of Deputies
Rome (Italy), 8-9 October 2021

Organized jointly by the Inter-Parliamentary Union (IPU) and the Italian Parliament

GUIDE FOR THE MEDIA

The website www.camera.it/cop26 is the digital voice of the Pre-Cop26 Interparliamentary Meeting taking place in Rome, at Palazzo Montecitorio, on 8 and 9 October.

All the information journalists need to know about the conference is available on this website: the programme, the list of participants, instructions on how to apply for in-person accreditation and how to follow the conference online.

The Conference proceedings will be broadcast live on the Chamber of Deputies webtv in six different languages: floor (each speaker's language), English, French, Italian, Spanish and Arabic. The programme schedule of the Chamber's satellite television channel will also be dedicated to this interparliamentary meeting.

The Chamber of Deputies Press Office will post photographs and videos of the scheduled events on its website and make them available to the media and the general public.

Journalists, photographers and radio and TV operators wishing to be accredited for the event should email their application no later than 12 noon on Monday 4 October to this address:

sg_ufficiostampa@camera.it ; sg_portavoce@camera.it

Foreign journalists, photographers and radio and TV operators will have to undergo a Covid-19 swab test to gain access to Palazzo Montecitorio during the two days of the conference. The swab test must only be carried out on the facilities provided by the Chamber on 6 and 7 October. Requests to take the swab test must be emailed together with the accreditation request to the addresses indicated above.

Several interview points and standup positions will be located on the Chamber (Aula) floor of Palazzo Montecitorio, and the foreign journalists will have dedicated work spaces at their disposal.

SKY will be the media partner of the Pre-Cop26 Parliamentary Meeting event.

The Chamber's social networks will provide special coverage of the event, on all the official platforms:

Twitter @Montecitorio <https://twitter.com/Montecitorio>

Facebook @Cameradeideputati <https://www.facebook.com/Cameradeideputati>

Instagram @Montecitorio <https://www.instagram.com/montecitorio/>

Linkedin Chamber of Deputies <https://www.linkedin.com/company/camera-dei-deputati>

Youtube cameradeideputati <https://www.youtube.com/user/cameradeideputati>

The **official hashtag** for the event will be **#precop26rome**.